
Zápis z porady vedení konané dne 19. 12. 2016 

 

Přítomni: Kohoutková, Vičar, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Regner, Veselý,, Bartošek, 

Křenek, Malinka 

Omluveni: Rebok, Dostál 

1. Zprávy od ředitele 

 První kolegium v novém roce proběhne 9. 1. 2017.  

 Proběhla schůzka se zástupci FF ohledně plánovaného nahrazení domény phil.muni 

doménou ff.muni. Proděkanka Horáková souhlasila, že by výsledný efekt neodpovídal 

vynaloženým prostředkům a práci a že je rozumnější zůstat na doméně phil.muni.  

o V rámci schůzky proběhla diskuse o umístění webů na Umbracu a o těch 

webech, které jsou umístěny jinde. Ředitel zdůraznil, že technologie Umbraco 

nemůže mít nic společného s doménovým jménem (ve smyslu omezení 

použitelnosti doménových jmen) a s tvorbou stromů jmen dalších webů. 

Diskuse bude pokračovat s P. Budíkem. 

 Ředitel se zúčastnil celouniverzitního workshopu o evaluaci pracovníků (akci 

předsedal pan rektor a pan prorektor Bareš). Mimo jiné zazněl příspěvek Dr. Říhy 

z CEITECu se zkušenostmi s hodnocením v prostředí špičkových výzkumných 

organizací (postaveno na velmi tvrdém hodnocení výzkumných skupin a jejich 

vedoucích, s plnou odpovědností vedoucích za celou skupinu; evaluace uvnitř skupiny 

je plně v odpovědnosti vedoucího).  

o Na ÚVT již několik let realizovaný systém hodnocení je kompatibilní s plány 

univerzity; při diskusi na workshopu bylo jasné, že práce vedoucích 

s podřízenými však musí mít kontinuální charakter a nesmí se omezit pouze na 

vlastní pohovor. 

 

2. O365 a jednotné přihlašování 

 Malinka a Regner informovali o schůzce s doc. Brandejsem o další péči o O365 a 

problematice jednotného přihlašování. Péče o O365 přejde zpět na ÚVT (především 

vytváření a správa uživatelských účtů). 

 V současnosti je připravena testovací verze stránky jednotného přihlašování a testuje 

se překlopení na ostrou verzi. Portál i INET jsou již připraveny k překlopení.  

 Přihlašování do O365 – bude zajištěno přihlašování pomocí primárního hesla, 

sekundární heslo by zůstalo pouze tam, kde klient (třetí strany) plně nepodporuje 

jednotné přihlašování (např. cesta přes nedostatečně zabezpečené komponenty).  

 Vičar informoval o testování přihlašovací stránky pro primární heslo – od uživatelů 

nezazněly žádné negativní reakce. Vedle toho existuje i vizuálně odlišná stránka pro 

sekundární heslo. 

o Ředitel zdůraznil, že klíčové je, aby napovídače hesel tyto stránky jednoznačně 

rozlišovaly. 



 Termíny pro ostré spuštění Yammeru i Portálu bude Regner konzultovat s tiskovou 

mluvčí, případný posun podléhá schválení vedení univerzity.  

 První týden v lednu budou Regner s Malinkou informovat o podmínkách a 

realistických termínech. 

 

3. Různé 

 Den otevřených dveří na FI – prezentovat budeme KYPO, Křenek navrhuje jako druhé 

téma interdisciplinární spolupráci.  

 V pátek proběhlo setkání kvestorů škol využívajících systém Magion. Mezi kvestory 

panuje shoda, že možnou variantou řešení může být i přesoutěžení ekonomického 

informačního systému, které však musí být velmi dobře připraveno. Do poloviny ledna 

pošlou všichni kvestoři teze, jak by měla vypadat nová smlouva s Magionem.  

o Jistou možností odlehčení finančních nákladů na Magion je vypsání soutěže na 

jednotlivé uživatelské interface. Veselý prokonzultuje tyto návrhy 

s Mgr. Hadašem a kvestorkou.  

 Infozdroje a strategie knihoven z pohledu dlouhodobého záměru MU – vedení MU 

souhlasí s potřebností infozdrojů, Bartoškem navrhovaná strategie knihoven se setkala 

s kladnou odezvou. Bartošek se sejde s pror. Dvořákem a prodiskutuje další kroky.  

 Bartošek informoval o jednání na úřadu vlády na téma open access, nepřineslo žádné 

konkrétní závěry ani úkoly pro jednotlivé rezorty. Dalším krokem má být zpracování 

akčního plánu. 

 MUST week – je 11 přihlášených, ale nepokrývají žádoucí cílovou skupinu (dle námi 

zvoleného tématu MUST weeku). Křenek rychle osloví cílové skupiny, s nimiž 

bychom rádi na tomto tématu spolupracovali.  

 Vičar informoval, že 14. ledna probíhá na MU dětská univerzita, letos jsme oficiální 

součástí programu s bezpečnostní tematikou.  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  

 


